

CONSENSUS

Canada's Magazine of Standardization

Communications Division, Standards Council of Canada,
200 - 270 Albert St., Ottawa, Ontario, K1P 6N7, Phone: (613) 238 3222, Fax: (613) 569 7808
E-mail: info@scc.ca, Web site: www.scc.ca

Reader Profile

CONSENSUS is a bilingual magazine distributed to approximately 7,000 individuals in public and private-sector organizations in Canada and abroad. It is published in separate English and French editions.

Government

More than 1000 copies of the magazine go to government, including Members of Parliament, provincial cabinet ministers, and senior-level government staff such as deputy ministers, executive directors and directors general in departments and agencies ranging from Agriculture Canada to the National Research Council of Canada.

Businesses

The bulk of the *CONSENSUS* subscription list is comprised of large and small enterprises in virtually every industry category, with a particular emphasis on exporting, manufacturing, information technology, communications, utilities and business service industries. Our readership includes management and technical specialists from Nortel, Ontario Hydro, IBM and Hydro Québec, as well as

- management,
- exporters,
- senior engineers,
- procurement specialists and
- environment and quality professionals

from a host of other leading and up-and-coming companies.

Accredited laboratories, certification organizations, registrars and standards developers

Some 300 copies are circulated to laboratories, certification organizations, quality and environmental management systems registrars and standards development organizations accredited by the Standards Council of Canada.

Standards volunteers

CONSENSUS is an important information source for Canadians who participate in the development of Canadian and international (ISO/IEC) standards, and for the volunteers who serve as assessors, auditors and team leaders for the Standards Council's accreditation programs.

Trade Associations

CONSENSUS goes to key associations such as the Alliance of Manufacturers and Exporters Canada, the Canadian Bankers Association and the Electro-Federation Canada.

Media

Some 200 media receive *CONSENSUS*, primarily business and technology editors and reporters.

Colleges and universities

CONSENSUS is received by more than 200 individuals in major universities and colleges in Canada and abroad. Some of the magazine's scholastic clients abroad include the University of Tokyo and the University of Tennessee.

Other

Research facilities, consumer advocates, labour organizations, consultants and a variety of other organizations and individuals also receive *CONSENSUS*.

CONSENSUS

Revue canadienne de normalisation

Division des Communications, Conseil canadien des normes
270, rue Albert, bureau 200, Ottawa (Ontario) K1P 6N7, tél. : (613) 238 3222, téléc. : (613) 569 7808
Courriel : info@scc.ca, site Web : www.ccn.ca

Profil du lecteur

CONSENSUS est une revue bilingue distribuée, au Canada et ailleurs, à près de 7 000 employés d'organismes des secteurs public et privé. Cette revue est publiée en français et en anglais en deux versions séparées.

Le gouvernement

Plus de 1 000 exemplaires sont destinés au gouvernement, c'est-à-dire aux députés, aux ministres de cabinets provinciaux et aux hauts fonctionnaires tels que les sous-ministres, les directeurs exécutifs et les directeurs généraux de ministères et d'organismes aussi divers qu'Agriculture Canada et le Conseil national de recherches du Canada.

Les entreprises

Sur la liste d'abonnements de *CONSENSUS* figurent en majeure partie des PME de toutes catégories, en particulier du domaine des exportations, de la fabrication, des technologies de l'information, des communications, des services publics et du secteur tertiaire. Parmi les lecteurs, on retrouve des spécialistes techniques et de gestion de Nortel, d'Ontario Hydro, d'IBM et d'Hydro-Québec, de même que

- des gestionnaires,
- des exportateurs,
- des ingénieurs cadres,
- des spécialistes de l'approvisionnement,
- des professionnels de l'environnement et de la qualité

de plusieurs autres sociétés de premier plan et pleines d'avenir.

Les laboratoires et les organismes de certification, d'enregistrement et d'élaboration de normes accrédités

Quelque 300 exemplaires de la revue circulent dans les laboratoires, au sein des organismes de certification, des organismes registraires de systèmes de management de la qualité et de management environnemental et des organismes d'élaboration de normes accrédités par le Conseil canadien des normes (CCN).

Les bénévoles du domaine de la normalisation

CONSENSUS est une source d'information importante pour les Canadiens qui participent à l'élaboration des normes canadiennes et internationales (ISO/CEI) de même que pour les bénévoles qui agissent en qualité d'évaluateurs, d'auditeurs et de chefs d'équipe dans le cadre des programmes d'accréditation du CCN.

Les associations commerciales

Des associations de l'importance de l'Alliance des manufacturiers et des exportateurs du Canada, l'Association des banquiers canadiens et Électro-Fédération Canada reçoivent *CONSENSUS*.

Les médias

Parmi eux, quelque 200 personnes reçoivent *CONSENSUS*, dont un grand nombre de rédacteurs en chef et de journalistes spécialisés dans les domaines des affaires et de la technologie.

Les collègues et les universités

CONSENSUS parvient à plus de 200 personnes d'universités et de collèges importants du Canada et d'ailleurs. Parmi ceux de l'étranger, on note l'université de Tokyo et celle du Tennessee.

Autres

Les installations de recherche, les protecteurs du consommateur, les organisations syndicales, les bureaux d'étude ainsi que diverses organisations et individus reçoivent également *CONSENSUS*.